
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: møterom 1, 2, 3, Storfjord rådhus
Dato: 21.03.2012
Tidspunkt: 10:00- 16:40

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sigmund Steinnes Ordfører STAP
Øistein Nilsen Medlem STAP
Solveig Sommerseth Medlem STAP
Daniel Nilsen Takvannsbukt Medlem STAP
Trond Bronken Seppola Medlem STAP
Hanne Braathen Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STH
Birger Sommerseth Medlem STH
Geir Varvik Medlem STH
Sten Egil Nystad Medlem STFRP
Arvid Lilleng Medlem STFJF
Idar Johansen Medlem STFJF

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Dag-Thore Nerheim MEDL STAP
Ann-Monica Esekielsen MEDL STSP
Ørjan Skogmo MEDL STSP
Inger Heiskel NESTL STAP
Tore Isaksen MEDL STFRP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Nina Nilsen Inger Heiskel STAP
Maar Stangeland Ørjan Skogmo STSP
Idar Mikkelsen Dag-Thore Nerheim STAP
Inga-Pirita Viik Ann-Monica Esekielsen STSP
Ronny Johnsen Tore Isaksen STFRP

Merknader

Fra administrasjonen evt. andre møtte:

Navn Stilling
Ellen Beate J. Lundberg rådmann
Klara Steinnes sekretær
Stine J. Strømsø helse- og omsorgssjef



Varaordfører Inger Heiskel har meldt forfall, så det må velges setteordfører.
Forslag fra ordfører: Trond Seppola velges til setteordfører.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Orientering ved Troms Kraft, Storfjord språksenter og Statsskog.

Det ble enstemmig vedtatt å endre tittel på sak 25/12 til Sparetiltak pleie og omsorg.

Det ble enstemmig vedtatt å ta opp en ekstrasak: 
Sak 27/12: Sluttbehandling av reguleringsplan; Skibotn sentrum

Hallgeir Naimak fikk permisjon kl. 12.30.
Lars-Einar Garden tiltrådte møtet som varamann kl.12.30 til behandling av sak 13/12.

Idar Mikkelsen fikk permisjon kl. 16.10 etter behandling av sak 25/12.

Maar Stangeland fikk permisjon kl. 16.10 etter behandling av sak 25/12.
Per Aronsen tiltrådte møtet som varamann til behandling av sak 26/12.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 21.03.2012

______________________ _______________________
Trond Seppola Hanne Braathen



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 13/12 Referatsaker Kommunestyret 21. mars 2012 2012/392

PS 14/12 Samarbeidsavtale mellom UiT og Storfjord 
kommune

2012/799

PS 15/12 Oppreisningsordning for barnevernsbarn 2010/611

PS 16/12 Lønnspolitisk plan - evaluering 2011/2562

PS 17/12 Seniorpolitisk plan - evaluering 2010/1419

PS 18/12 Valg av styrerepresentanter til Stiftelsen 
Lásságámmi

2010/1487

PS 19/12 Valg av representant til K-Sekretariatet IKS 2011/4101

PS 20/12 Suppleringsoppnevning av 
lagrettemedlemmer/meddommere til Hålogaland 
lagmannsrett

2011/4140

PS 21/12 Kommunens innkjøpsordning - beløpsgrense for 
tilbudsinnhenting

2010/4342

PS 22/12 Prisendringer på festeavgift- kommunale 
boligfelt.

2010/4073

PS 23/12 Søknad om ekstrabevilgning til Menighetsrådet 2011/4389

PS 24/12 Rammetimetall 2012-2013 2009/2512

PS 25/12 Budsjett 2012 - pleie og omsorg 2011/4389

PS 26/12 Økonomisk drift/utvikling av Breeze Troms AS X 2009/9575

PS 27/12 Sluttbehandling av reguleringsplan; Skibotn 
sentrum

2009/4247



PS 13/12 Referatsaker Kommunestyret 21. mars 2012

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Sakene ble referert.

Vedtak:

Sakene ble referert.

PS 14/12 Samarbeidsavtale mellom UiT og Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

1. Forslaget til samarbeidsavtale mellom Storfjord kommune og Helsevitenskapelig 
fakultet ved Universitetet i Tromsø godkjennes

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Styret for helse og sosial sin innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Forslaget til samarbeidsavtale mellom Storfjord kommune og Helsevitenskapelig fakultet ved 
Universitetet i Tromsø godkjennes.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 13.03.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Innstilling til Kommunestyret fra Styret for helse og sosial:

1. Forslaget til samarbeidsavtale mellom Storfjord kommune og Helsevitenskapelig 
fakultet ved Universitetet i Tromsø godkjennes



PS 15/12 Oppreisningsordning for barnevernsbarn

Rådmannens innstilling

Kommunestyret i Storfjord kommune oppnevner et utvalg som skal vurdere tilslutning til 
oppreisningsordning for personer som har vært utsatt for overgrep eller omsorgssvikt i 
institusjon eller fosterhjem mens de var under plassering av Storfjord kommunes barnevern i 
perioden før 01.01.1993, og et samarbeid med de øvrige kommunene i Troms gjennom et felles 
sekretariat i Tromsø kommune.

Det foreslås at utvalget består av 3 politikere. Utvalget skal bestå av:
1.
2.
3.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Styret for helse og sosial sin innstilling ble tatt opp til votering.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunestyret i Storfjord kommune oppnevner et utvalg som skal vurdere tilslutning til 
oppreisningsordning for personer som har vært utsatt for overgrep eller omsorgssvikt i 
institusjon eller fosterhjem mens de var under plassering av Storfjord kommunes barnevern i 
perioden før 01.01.1993, og et samarbeid med de øvrige kommunene i Troms gjennom et felles 
sekretariat i Tromsø kommune.

Det foreslås at utvalget består av 3 politikere. Utvalget skal bestå av:
Rune Utby
Per Aronsen
Sissel Bjørklund – leder av utvalget
Frist 15. mai 2012. 

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 13.03.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag fra Inger Heiskel:
Utvalget skal bestå av:
Rune Utby
Per Aronsen
Sissel Bjørklund – leder av utvalget
Frist 15. mai 2012. 

Rådmannens innstilling samt tilleggsforslag fra Inger Heiskel enstemmig vedtatt.



Innstilling til Kommunestyret fra Styret for helse og sosial:

Kommunestyret i Storfjord kommune oppnevner et utvalg som skal vurdere tilslutning til 
oppreisningsordning for personer som har vært utsatt for overgrep eller omsorgssvikt i 
institusjon eller fosterhjem mens de var under plassering av Storfjord kommunes barnevern i 
perioden før 01.01.1993, og et samarbeid med de øvrige kommunene i Troms gjennom et felles 
sekretariat i Tromsø kommune.

Det foreslås at utvalget består av 3 politikere. Utvalget skal bestå av:
Rune Utby
Per Aronsen
Sissel Bjørklund – leder av utvalget
Frist 15. mai 2012. 

PS 16/12 Lønnspolitisk plan - evaluering

Rådmannens innstilling

Administrasjonsutvalget tilrår kommunestyret fatte slikt vedtak:
1. Kommunestyret er kjent med de innspill som er kommet i forbindelse med evalueringen 

av lønnspolitisk plan, og tiltrer de endringer som fremkommer av saksfremlegget; dvs.
a) Personlig tillegg utgår i den form den har i dag til fordel for at arbeidsgivers 

tilbud i forbindelse med lokale forhandlinger inkluderer personlig tillegg.
b) Ledere – kap. 3.4.1 som i saksfremlegget
c) Ledere – kap. 3.4.2 som i saksfremlegget
d) Kommunens forhandlingsutvalg som i saksfremlegget

2. Evaluert lønnspolitisk plan pr. mars 2012 godkjennes som kommunens lønnspolitiske 
plan.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Administrasjonsutvalgets innstilling ble tatt opp til votering.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Kommunestyret er kjent med de innspill som er kommet i forbindelse med evalueringen av 
lønnspolitisk plan, og tiltrer de endringer som fremkommer av saksfremlegget; dvs.

a) Personlig tillegg utgår da arbeidsgivers tilbud i forbindelse med lokale 
forhandlinger inkluderer personvurdering.

b) Ledere – kap. 3.4.1 jfr. side 10 i planen
c) Ledere – kap. 3.4.2 jfr. side 10 i planen
d) Ledere - kap. 3.4.1 og kap. 3.4.2 skal til enhver tid i samsvar med 

kommunestyrets vedtak om hvem som tilhører ledergruppa.
e) Kommunens forhandlingsutvalg som i saksfremlegget

2. Evaluert lønnspolitisk plan pr. mars 2012 godkjennes som kommunens lønnspolitiske plan.



Saksprotokoll i Storfjord Administrasjonsutvalg - 07.03.2012 

Behandling:

Endringsforslag fra Fagforbundet fra Jill Fagerli:
Endre punkt 1 a)
endres til ”personlig tillegg utgår”.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
1. b og c Ledere - kap. 3.4.1 o kap. 3.4.2
til enhver tid i samsvar med kommunestyrets vedtak om hvem som tilhører ledergruppa

Rådmannen endret innstilling:
1 a) Kommunestyret…..inkluderer en personvurdering (stryk personlig tillegg). 
1 b) Ledere - kap. 3.4.1 jfr. side 10 i planen
1 c) Ledere - kap. 3.4.2 jfr. side 10 i planen
Nytt punkt d)
Ledere kap. 3.4.1 og kap. 3.4.2 skal til enhver tid i samsvar med kommunestyrets vedtak om 
hvem som tilhører ledergruppa.
Punkt d) blir nytt punkt e.

Forslag fra AP v/Solveig Sommerseth til punkt 1 a):
Personlig tillegg utgår da arbeidsgivers tilbud i forbindelse med lokale forhandlinger inkluderer 
personvurdering.  

Hanne Braathen trakk sitt forslag

Forslaget fra Fagforbundet ble tatt opp til votering.
Forslaget falt med 5 mot 2 stemmer.

Forslaget fra Solveig Sommerseth ble satt opp mot rådmannens innstilling.
Forslaget fra Solveig Sommerseth ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer.

Rådmannens endrede innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens endrede innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Administrasjonsutvalget tilrår kommunestyret fatte slikt vedtak:
1. Kommunestyret er kjent med de innspill som er kommet i forbindelse med evalueringen av 

lønnspolitisk plan, og tiltrer de endringer som fremkommer av saksfremlegget; dvs.
f) Personlig tillegg utgår da arbeidsgivers tilbud i forbindelse med lokale 

forhandlinger inkluderer personvurdering.
g) Ledere – kap. 3.4.1 jfr. side 10 i planen
h) Ledere – kap. 3.4.2 jfr. side 10 i planen
i) Ledere - kap. 3.4.1 og kap. 3.4.2 skal til enhver tid i samsvar med 

kommunestyrets vedtak om hvem som tilhører ledergruppa.
j) Kommunens forhandlingsutvalg som i saksfremlegget

2. Evaluert lønnspolitisk plan pr. mars 2012 godkjennes som kommunens lønnspolitiske plan.



PS 17/12 Seniorpolitisk plan - evaluering

Rådmannen tilrår administrasjonsutvalget fremme slik innstilling:

1. På grunn av kommunens økonomiske situasjon, må ordningen med seniorpolitiske tiltak 
reduseres i omfang.

2. Dagens ordning med kr. 25.000,- i tilretteleggingstilskudd, kr. 25.000,- i bonusutbetaling 
og/eller 50% bonus og 1,5 uker ekstra ferie (i 100%-stilling) endres til: 

a. Tilretteleggingstilskudd settes til kr. 20.000,-
b. Bonusutbetaling settes til kr. 20.000,-
c. Ekstra ferie settes til 1 uke

3. Tiltaket 100 % lønn – 80 % arbeidsplikt avvikles fra straks.
4. Ansatte som i tiden fra 01.01.12 til dette vedtak treffes, ikke har inngått en senioravtale, 

har mulighet for å benytte seg av de nye vedtatte seniortiltak med tilbakevirkende kraft. 
5. Seniortiltak gis for ansatte fra fylte 62 år inntil fylte 65 år.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Administrasjonsutvalgets innstilling ble tatt opp til votering.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. På grunn av kommunens økonomiske situasjon, må ordningen med seniorpolitiske tiltak 
reduseres i omfang.

2. Dagens ordning med kr. 25.000,- i tilretteleggingstilskudd, kr. 25.000,- i bonusutbetaling 
og/eller 50% bonus og 1,5 uker ekstra ferie (i 100%-stilling) endres til: 

a. Tilretteleggingstilskudd settes til kr. 20.000,-
b. Bonusutbetaling settes til kr. 20.000,-
c. Ekstra fridager (seniordager) settes til 1 uke

3. Tiltaket 100 % lønn – 80 % arbeidsplikt avvikles fra straks.
4. Ansatte som i tiden fra 01.01.12 til dette vedtak treffes, ikke har inngått en senioravtale, har 

mulighet for å benytte seg av de nye vedtatte seniortiltak med tilbakevirkende kraft. 
5. Seniortiltak gis for ansatte fra fylte 62 år inntil fylte 65 år.

Saksprotokoll i Storfjord Administrasjonsutvalg - 07.03.2012 

Behandling:

Forslag fra Fagforbundet v/Jill Fagerli:
Punkt 3 strykes.

Forslag fra Solveig Sommerseth:
Punkt 2 c:
Ekstra fridager (seniordager) settes til 1 uke.

Det ble foretatt punktvis votering:



1. Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

2. Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Solveig Sommerseth.
    Forslaget fra Solveig Sommerseth ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer.

3. Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Fagforbundet.
    Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer.

4.-5. Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. På grunn av kommunens økonomiske situasjon, må ordningen med seniorpolitiske tiltak 
reduseres i omfang.

2. Dagens ordning med kr. 25.000,- i tilretteleggingstilskudd, kr. 25.000,- i bonusutbetaling 
og/eller 50% bonus og 1,5 uker ekstra ferie (i 100%-stilling) endres til: 

d. Tilretteleggingstilskudd settes til kr. 20.000,-
e. Bonusutbetaling settes til kr. 20.000,-
f. Ekstra fridager (seniordager) settes til 1 uke

3. Tiltaket 100 % lønn – 80 % arbeidsplikt avvikles fra straks.
4. Ansatte som i tiden fra 01.01.12 til dette vedtak treffes, ikke har inngått en senioravtale, har 

mulighet for å benytte seg av de nye vedtatte seniortiltak med tilbakevirkende kraft. 
5. Seniortiltak gis for ansatte fra fylte 62 år inntil fylte 65 år.

PS 18/12 Valg av styrerepresentanter til Stiftelsen Lásságámmi

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Forslag fra AP v/Øistein Nilsen 
Som representant velges Anne Lise Karlsen

Forslag fra SP v/Hanne Braathen
Som vararepresentant velges Inga P Viik.

Forslaget fra AP og forslaget fra SP ble tatt opp til votering.
Forslagene ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Som representanter til Stiftelsen Lásságámmi for perioden 2012-2016 velges:
Representant Anne Lise Karlsen



Vararepresentant Inga Viik.

PS 19/12 Valg av representant til K-Sekretariatet IKS

Rådmannens innstilling

Kommunens representanter til representskapet i K-Sekretariatet IKS for perioden 2012-2015:
Representant:
Vararepresentant:

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Forslag fra AP v/Øistein Nilsen:
Representant: Inger Heiskel

Forslag fra H v/Geir Varvik
Vararepresentant: Magne Wilhelmsen

Forslaget fra AP og forslaget fra H ble tatt opp til votering.
Forslagene ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunens representanter til representskapet i K-Sekretariatet IKS for perioden 2012-2015:
Representant: Inger Heiskel
Vararepresentant: Magne Wilhelmsen

PS 20/12 Suppleringsoppnevning av lagrettemedlemmer/meddommere til 
Hålogaland lagmannsrett

Rådmannens innstilling

1. Som lagrettemedlemmer/meddommere for inneværende periode velges:

2. Som lagrettemedlemmer/meddommere for perioden 01.01.2013-31.12.2016 velges:

3. For valg av meddommerutvalg til Nord-Troms Tingrett endres valgperioden til 
    01.01.2013-31.12.2016.
    



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Forslag fra AP v/Øistein Nilsen:
Lars-Einar Garden
Sissel Bjørklund

Forslaget fra Øistein Nilsen ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Som lagrettemedlemmer/meddommere for inneværende periode velges:
    Lars-Einar Garden
    Sissel Bjørklund

2. Som lagrettemedlemmer/meddommere for perioden 01.01.2013-31.12.2016 velges:
    Lars-Einar Garden
    Sissel Bjørklund

3. For valg av meddommerutvalg til Nord-Troms Tingrett endres valgperioden til 
    01.01.2013-31.12.2016.

PS 21/12 Kommunens innkjøpsordning - beløpsgrense for tilbudsinnhenting

Rådmannen tilrår formannskapet fremme slik innstilling:
Kommunestyret hever terskelen for plikten til tilbudsinnhenting fra kr. 15.000,- til kr. 50.000,-
med øyeblikkelig virkning.    

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012

Behandling:

Formannskapets innstilling ble tatt opp til votering.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunestyret hever terskelen for plikten til tilbudsinnhenting fra kr. 15.000,- til kr. 50.000,-
med øyeblikkelig virkning.    

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:



Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

Kommunestyret hever terskelen for plikten til tilbudsinnhenting fra kr. 15.000,- til kr. 50.000,-
med øyeblikkelig virkning.    

PS 22/12 Prisendringer på festeavgift- kommunale boligfelt.

Rådmannens innstilling til plan og driftsstyret 8.3.12

1. Fremfesteavgiften for alle kommunale festetomter økes med grunnlag i SSB 
konsumprisindeks. 

2. Ihht inngåtte festeavtaler mellom Storfjord kommune og tomtefestere gjelder økningen 
for kontrakter som er 10 år eller eldre. 

3. Eksisterende festekontrakter skal følges opp i administrasjonen slik at fremfesteavgift 
til tomtefestere økes første gang etter 10 år, senere hvert 10. år ihht tomtefesteloven § 
15. Etter avtalens innhold økes fremfesteavgiften ihht SSB konsumprisindeks.

4. Fremtidige festekontrakter utformes slik at kommunen gis anledning til å øke 
fremfesteavgiften etter normal markedspris for boligtomter. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Tilleggsforslag til punkt 4 fra SP v/Maar Stangeland:
og utligne fellesarealene på tomtefesterne.

Plan og driftstyrets innstilling ble tatt opp til votering.
Innstilling ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslaget fra Maar Stangeland ble tatt opp til votering.
Tilleggsforslaget falt med 14 mot 3 stemmer.

Vedtak:

1. Fremfesteavgiften for alle kommunale festetomter økes med grunnlag i SSB 
konsumprisindeks. 

2. Ihht inngåtte festeavtaler mellom Storfjord kommune og tomtefestere gjelder økningen for 
kontrakter som er 10 år eller eldre. 

3. Eksisterende festekontrakter skal følges opp i administrasjonen slik at fremfesteavgift til 
tomtefestere økes første gang etter 10 år, senere hvert 10. år ihht tomtefesteloven § 15. Etter 
avtalens innhold økes fremfesteavgiften ihht SSB konsumprisindeks.

4. Fremtidige festekontrakter utformes slik at kommunen gis anledning til å øke 
fremfesteavgiften etter normal markedspris for boligtomter. 



Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 08.03.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak plan- og driftstyret 08.03.2012:

1. Fremfesteavgiften for alle kommunale festetomter økes med grunnlag i SSB 
konsumprisindeks. 

2. Ihht inngåtte festeavtaler mellom Storfjord kommune og tomtefestere gjelder økningen for 
kontrakter som er 10 år eller eldre. 

3. Eksisterende festekontrakter skal følges opp i administrasjonen slik at fremfesteavgift til 
tomtefestere økes første gang etter 10 år, senere hvert 10. år ihht tomtefesteloven § 15. Etter 
avtalens innhold økes fremfesteavgiften ihht SSB konsumprisindeks.

4. Fremtidige festekontrakter utformes slik at kommunen gis anledning til å øke 
fremfesteavgiften etter normal markedspris for boligtomter. 

PS 23/12 Søknad om ekstrabevilgning til Menighetsrådet

Rådmannens innstilling

1. Pga kommunens økonomiske situasjon kan søknad om ekstrabevilgning på kr. 300 000 
for 2012, ikke imøtekommes.

2. For budsjettåret 2013 innkaller Storfjord kommune ved Rådmannen til drøftingsmøte 
med Menighetsrådet for å bli enige om en avtale og modell for overføring til kirka. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Forslag fra H v/Birger Sommerseth:
Budsjettet videreføres fra forrige året.
Dekning fra driftsbudsjettet.

Birger Sommerseth sin habilitet ble tatt opp til vurdering.
Birger Sommerseth ble erklært habil. 

Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget fra H v/Birger Sommerseth.
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 14 mot 3 stemmer.



Vedtak:

1. Pga kommunens økonomiske situasjon kan søknad om ekstrabevilgning på kr. 300 000 
for 2012, ikke imøtekommes.

2. For budsjettåret 2013 innkaller Storfjord kommune ved Rådmannen til drøftingsmøte 
med Menighetsrådet for å bli enige om en avtale og modell for overføring til kirka. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

1. Pga kommunens økonomiske situasjon kan søknad om ekstrabevilgning på kr. 300 000 
for 2012, ikke imøtekommes.

2. For budsjettåret 2013 innkaller Storfjord kommune ved Rådmannen til drøftingsmøte 
med Menighetsrådet for å bli enige om en avtale og modell for overføring til kirka. 

PS 24/12 Rammetimetall 2012-2013

Rådmannens innstilling

1. Rammetimetall for Skibotn skole skoleåret 2012-2013: 300 uketimer
2. Rammetimetall for Hatteng skole skoleåret 2012-2013: 488 uketimer
3. Økonomisk betyr dette en nedtaking av lønnsmidler på kr 1 250 000 til skolene og 

bemanningsmessig innebærer dette at det fra aug. 2012 vil være 1, 3 lærerstillinger færre 
ved Hatteng skole og 1 lærerstilling mindre ved Skibotn skole.

4. Rektorene disponerer den vedtatte ramma i hht lov, forskrifter og avtaleverk og slik 
skoleledelsen i samråd med personale og tillitsvalgt til enhver tid finner det mest 
hensiktsmessig mht forsvarlig og best drift av skolen.

5. Dersom ekstraordinære behov oppstår i løpet av budsjettåret, må disse fremmes som 
egen sak.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Styret for oppvekst og kultur sin innstilling ble tatt opp til votering.
Innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Rammetimetall for Skibotn skole skoleåret 2012-2013: 300 uketimer
2. Rammetimetall for Hatteng skole skoleåret 2012-2013: 488 uketimer



3. Økonomisk betyr dette en nedtaking av lønnsmidler på kr 1 250 000 til skolene og 
bemanningsmessig innebærer dette at det fra aug. 2012 vil være 1, 3 lærerstillinger færre 
ved Hatteng skole og 1 lærerstilling mindre ved Skibotn skole.

4. Rektorene disponerer den vedtatte ramma i hht lov, forskrifter og avtaleverk og slik 
skoleledelsen i samråd med personale og tillitsvalgt til enhver tid finner det mest 
hensiktsmessig mht forsvarlig og best drift av skolen.

5. Dersom ekstraordinære behov oppstår i løpet av budsjettåret, må disse fremmes som 
egen sak.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 28.02.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling fra Styre for oppvekst og kultur til kommunestyret:

1. Rammetimetall for Skibotn skole skoleåret 2012-2013: 300 uketimer
2. Rammetimetall for Hatteng skole skoleåret 2012-2013: 488 uketimer
3. Økonomisk betyr dette en nedtaking av lønnsmidler på kr 1 250 000 til skolene og 

bemanningsmessig innebærer dette at det fra aug. 2012 vil være 1, 3 lærerstillinger færre 
ved Hatteng skole og 1 lærerstilling mindre ved Skibotn skole.

4. Rektorene disponerer den vedtatte ramma i hht lov, forskrifter og avtaleverk og slik 
skoleledelsen i samråd med personale og tillitsvalgt til enhver tid finner det mest 
hensiktsmessig mht forsvarlig og best drift av skolen.

5. Dersom ekstraordinære behov oppstår i løpet av budsjettåret, må disse fremmes som 
egen sak.

PS 25/12 Budsjett 2012 - pleie og omsorg

Rådmannens innstilling

1. Alternativ 2 gjennomføres som en midlertidig løsning inntil behovet for 26 
sykehjemsplasser blir gjeldende. I dette alternativet ligger:

1.1 Ordinære sykehjemsplasser ved Skibotn omsorgssenter erstattes med opprettelse av 
andre fleksible helse- og omsorgstjenester ved Skibotn omsorgssenter

- Tjenestetilbud fra forebyggende tjeneste (brukertjenesten og 
hjemmetjenesten)

- Blodprøvesentral
- Utrede muligheten for å ha legekontor på senteret én dag i uken
- Innflytting av frivillighetssentralens lokaler fra Valmuen verksted
- Møteplassen flyttes fra Skibotn samfunnshus
- Tre sykehjemsplasser bemannes ved behov

1.2 Kommunen tilbyr 20 faste sykehjemsplasser i 2012 på Åsen omsorgssenter, og ved 
behov åpnes inntil 6 plasser i Skibotn. Totalt inntil 26 sykehjemsplasser som er 
behovsstyrt.

1.3 Alternativ 2 gir rom for fortsatt gode tiltak for eldre gjennom godt utbygde 
hjemmetjenester og dagsenter for hjemmeboende og sykehjemsbeboere.



2. Følgende varig driftsreduksjon og varige organisatoriske inngangsverdier er forventet 
gjennomført i 2012:

2.1 Reduksjon av antall avdelinger og lederstillinger i etaten
2.2 Åsen omsorgssenter og Skibotn omsorgssenter får én felles avdelingsleder
2.3 PU-tjenesten og Valmuen verksted får én felles avdelingsleder
2.4 Hjemmetjenesten og Brukertjenesten slås sammen og får én felles avdelingsleder, og 

endrer navn til «Forebyggende tjeneste»
2.5 Det gjennomføres nedbemanninger og kutt (brukertjenesten 0,5 årsverk, 

kreftsykepleier 0,1 årsverk, PU-tjenesten 0,75 årsverk, kartleggingsteamet 0,4 
årsverk) i avdelingene.

2.6 Tilbudet om avlastning i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter.
2.7 Samlokalisering av PU-tjenesten på Engstadjordet. Tjenestene i boligen på Elvevoll 

flyttes til Engstadjordet i tråd med kommunestyrets budsjettvedtak av 20.12.2011.
2.8 Opprettelse av to senger for utskrivningsklare pasienter ved Åsen omsorgssenter i 

forbindelse med samhandlingsreformen.
2.9 Avtalen med Lyngsalpan Vekst opphører (ASVO) iht. budsjettvedtak av 20.12.2011.
2.10 Lønn til tidligere omsorgssjef belastes ikke kapittel 1.3, men dekkes av 

pensjonsfondet, kr 300 000.
3. Det gjennomføres ombygging ut i fra de behov som er beskrevet. Ombygging kr 1 500 000

dekkes ved investeringstilskudd fra Husbanken (60% for investering sykehjem). 
Kommunens egenbetaling dekkes ved en regulering i investeringsbudsjettet kr 600 000 
(nødstrømsaggregat Åsen i 2012). 

4. Det etableres en arbeidsgruppe som arbeider fram forslag til vikarordning for alle tjenester i 
kommunen med mål om å redusere vikarutgifter, forsøke å unngå oppsigelser og med 
hensikt å møte bemanningsutfordringer i fremtiden. Rådmannen gis myndighet til å jobbe 
fram og iverksette ordningen.

5. Det etableres en arbeidsgruppe på 5 representanter, politisk og administrativt sammensatt, 
som arbeider frem forslag til fremtidens helse- og omsorgstjenester i Storfjord kommune.

Arbeidet legges frem for kommunestyret i september. Arbeidsgruppen består av to 
politikere, helse- og omsorgssjef, representant fra ansatte og en brukerrepresentant. Følgende 
to politikere velges
1…………….
2…………….

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Kommunestyret endret tittel på saken til Sparetiltak pleie og omsorg.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Storfjord kommune ønsker å utrede samarbeidet med Lyngsalpan Vekst om drift av Valmuen 
Verksted iflg brev fra Lyngsalpan Vekst til politikerne av 07.03.2012.

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Øistein Nilsen:

1. Pkt 1 i formannskapets innstilling opprettholdes.
2. Pkt 2 i formannskapets innstilling strykes.



3. Pkt 3 i formannskapets innstilling strykes.  

Nytt pkt 3

Alternativ 1 velges med mindre endringer. I dette ligger:

Kommunen tilbyr inntil 20 plasser på Åsen omsorgssenter under forutsetning av at de 
bygningsmessige forhold tillater det. Disse plassene inkluderer 2 senger for utskrivningsklare 
pasienter i forbindelse med samhandlingsreformen. Ved Skibotn omsorgssenter opprettholdes 
inntil 6 plasser, samt ytterligere 3 plasser ved behov. Dementavdelingen overføres til Åsen 
omsorgssenter. 

4. Formannskapets innstilling pkt. 4.1. – 4.5.opprettholdes. Pkt 4.6 endres til ” flytting av 
tilbudet om avlastning i Skibotn inn på Skibotn omsorgssenter vurderes på et senere 
tidspunkt hvis det skulle bli aktuelt å selge avlastningsboligen.

Pkt 4.7 i formannskapets innstilling opprettholdes. 

Pkt 4.8. med tillegg ” etableringen av disse sengeplassene skal skje uten utbygging av 
eksisterende bygningsmasse” jfr. Pkt 3.

Pkt 4.9 - Endres til: Avtalen med Lyngsalpan Vekst videreføres.

4.10 i formannskapets innstilling opprettholdes

5. Endres til ” Med den store lånegjelda som kommunen har påført seg, vil ikke kommunestyre 
gjøre utvidelser av omsorgssentrene før både Åsen og Skibotn omsorgssenter er fylt opp 
med brukere”.

6. Pkt 6 i formannskapets innstilling strykes.
7. Pkt. 7 i formannskapets innstilling opprettholdes.  
8. Pkt. 8 i formannskapets innstilling opprettholdes 
9. Pkt 9 i formannskapets innstilling endres til ” begge omsorgssentrene beholder dagens navn.
10. Pkt 10 i formannskapets innstilling opprettholdes, men tidsfristen for fremleggelse for 

kommunestyre endres til september 2013.
11. Pkt 11 i formannskapets innstilling endres til ” Kommunestyre er innforstått med at dette 

fremlegget til sparetiltak ikke er tilstrekkelig for å få budsjettet i balanse.  Endelig budsjett 
for 2012 behandles i kommunestyret i mai 2012. 

12. Kommunestyre viser til tidligere vedtak om at Storfjord kommune skal bosette flyktninger. 
På bakgrunn av dette skal Storfjord bosette inntil 5 flyktninger i 2012. Dette vil være en 
berikelse for kommunen, samt at dette vil gi økte inntekter på inntil 3 millioner på 2012 
budsjettet. Storfjord kommune skal være behjelpelig med å skaffe bolig.

13. Kommunestyre ber administrasjon utrede følgende innsparing/inntjening frem til 
formannskapsmøte april 2012.

 Salg av sykehjemsplasser
 Hva vil inntjeningen være i forbindelse med nedgang i barnetallet i barnehagene 

fra høsten 2012?
 Hva blir effekten i forbindelse med etablering av vikarpool og reduksjon av 

vikarlønn
 Muligheten for å ta inn midler satt på dispensasjonsfond i drifta.
 Hva kan sparepotensiale være i forbindelse organisering av spesialundervisningen 

på skolene?



 Hvilke innsparinger potensiale ligger innen PU tjenesten?
 Disse punktene er ikke uttømmende. Administrasjon oppfordres i tillegg å se på 

hele organisasjon. 

Forslag fra H v/Lars-Einar Garden:
Til punkt 10 i formannskapets innstilling:
Arbeidsutvalget skal bestå av tre politikere og at gruppen dermed skal bestå av 6 representanter.
Geir Varvik inngår i arbeidsutvalget.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Til punkt 10 i Formannskapets innstilling:
Foreslås Inga P. Viik i stedet for Øistein Nilsen.

Forslag fra Eldrerådet v/Hugo Westby:
Eldrerådet ser behovet for et dagtilbud for de demente i kommunen, med særlig vekt på for de 
som i en tidlig fase av demenssykdom. Rådet ser for seg to ulike dagtilbud, et for dem som er i 
en tidlig fase av demenssykdommen, og et for demente i senfase.
For førstnevnte gruppe ønsker Eldrerådet tilbud i regi av Grønn omsorg/Inn på tunet eller 
lignende alternativer utenfor institusjon. Dette vil også være avlastende for de pårørende.
For demente i senfase ser vi for oss en egen avdeling for tunge pasienter/beboere som belønnes 
ekstra- og der også pleiere trenger ekstra godt tilrettelagte arbeidsforhold.
Kostnader til transport og fasiliteter foreslås inn arbeidet i helseplanen etter hvert som 
kommunens økonomi bedrer seg.

Forslag fra H, Fjordfolket og AP v/Øistein Nilsen:
Til punkt 10 i Formannskapets innstilling:
Geir Varvik
Øistein Nilsen
Inger Heiskel

Lars-Einar Garden trakk sitt forslag til punkt 10.

Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget i 13 punkter fra AP/Fjordfolket v/Øistein 
Nilsen.
Forslaget fra AP/Fjordfolket ble vedtatt med 14 mot 3 stemmer

Forslaget fra SP v/Hanne Braathen ihht Lyngsalpan Vekst ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Forslaget fra Eldrerådet v/Hugo Westby ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Det ble tatt opp til votering om arbeidsgruppa skulle utvides fra 2 til 3 politikere.
Det ble vedtatt med 14 mot 3 stemmer å utvide arbeidsgruppa til 3 politiske representanter.

Til punkt 10:
Geir Varvik og Inger Heiskel ble enstemmig valgt til arbeidsgruppa.
AP/H/Fjordfolkets forslag på Øistein Nilsen ble satt opp mot SPs forslag på Inga Viik.
Øistein Nilsen ble valgt med 14 mot 3 stemmer.



Vedtak:

1. Etter at man etablerte omsorgstjenesten i kommunen har det vært en klar forutsetning at en 
skulle ha omsorgssentre både på Åsen og Skibotn. Dette ble sist bekreftet ved 
budsjettbehandlingen i kommunestyret ved behandlingen av budsjett 2012.

2. Alternativ 1 velges med mindre endringer. I dette ligger: 
Kommunen tilbyr inntil 20 plasser på Åsen omsorgssenter under forutsetning av at de 
bygningsmessige forhold tillater det. Disse plassene inkluderer 2 senger for 
utskrivningsklare pasienter i forbindelse med samhandlingsreformen. Ved Skibotn 
omsorgssenter opprettholdes inntil 6 plasser, samt ytterligere 3 plasser ved behov. 
Dementavdelingen overføres til Åsen omsorgssenter. 

3. Følgende varig driftsreduksjon og varige organisatoriske inngangsverdier er forventet 
gjennomført i 2012:
3.1. Reduksjon av antall avdelinger og lederstillinger i etaten
3.2. Åsen omsorgssenter og Skibotn omsorgssenter får én felles avdelingsleder
3.3. PU-tjenesten og Valmuen verksted får én felles avdelingsleder
3.4. Hjemmetjenesten og Brukertjenesten slås sammen og får én felles avdelingsleder, og 

endrer navn til «Forebyggende tjeneste»
3.5. Det gjennomføres nedbemanninger og kutt (brukertjenesten 0,5 årsverk, kreftsykepleier 

0,1 årsverk, PU-tjenesten 0,75 årsverk, kartleggingsteamet 0,4 årsverk) i avdelingene.
3.6. Flytting av tilbudet om avlastning i Skibotn inn på Skibotn omsorgssenter vurderes på et 

senere tidspunkt hvis det skulle bli aktuelt å selge avlastningsboligen.
3.7. Samlokalisering av PU-tjenesten på Engstadjordet. Tjenestene i boligen på Elvevoll 

flyttes til Engstadjordet i tråd med kommunestyrets budsjettvedtak av 20.12.2011.
3.8. Opprettelse av to senger for utskrivningsklare pasienter ved Åsen omsorgssenter i 

forbindelse med samhandlingsreformen. Etableringen av disse sengeplassene skal skje 
uten utbygging av eksisterende bygningsmasse” jfr. Pkt 3.

3.9. Avtalen med Lyngsalpan Vekst videreføres.
3.10. Lønn til tidligere omsorgssjef belastes ikke kapittel 1.3, men dekkes av

pensjonsfondet, kr 300 000.
4. Med den store lånegjelda som kommunen har påført seg, vil ikke kommunestyre gjøre 

utvidelser av omsorgssentrene før både Åsen og Skibotn omsorgssenter er fylt opp med 
brukere. 

5. Det etableres en arbeidsgruppe som arbeider fram forslag til vikarordning for alle tjenester i 
kommunen med mål om å redusere vikarutgifter, forsøke å unngå oppsigelser og med 
hensikt å møte bemanningsutfordringer i fremtiden. Rådmannen gis myndighet til å jobbe 
fram og iverksette ordningen.

6. Det skal ikke gjøres ombygging på Skibotn omsorgssenter som forringer senterets funksjon.
7. Begge omsorgssentrene beholder dagens navn.
8. Det etableres en arbeidsgruppe på 6 representanter, politisk og administrativt sammensatt, 

som arbeider frem forslag til fremtidens helse- og omsorgstjenester i Storfjord kommune. 
Arbeidet legges frem for kommunestyret i september 2013. Arbeidsgruppen består av tre 
politikere, helse- og omsorgssjef, representant fra ansatte og en brukerrepresentant. Som 
politiske representanter velges Geir Varvik, Inger Heiskel og Øistein Nilsen.

9. Kommunestyre er innforstått med at dette fremlegget til sparetiltak ikke er tilstrekkelig for å 
få budsjettet i balanse.  Endelig budsjett for 2012 behandles i kommunestyret i mai 2012.

10. Kommunestyre viser til tidligere vedtak om at Storfjord kommune skal bosette flyktninger. 
På bakgrunn av dette skal Storfjord bosette inntil 5 flyktninger i 2012. Dette vil være en 
berikelse for kommunen, samt at dette vil gi økte inntekter på inntil 3 millioner på 2012 
budsjettet. Storfjord kommune skal være behjelpelig med å skaffe bolig.



11. Storfjord kommune ønsker å utrede samarbeidet med Lyngsalpan Vekst om drift av 
Valmuen Verksted iflg brev fra Lyngsalpan Vekst til politikerne av 07.03.2012.

12. Eldrerådet ser behovet for et dagtilbud for de demente i kommunen, med særlig vekt på for 
de som i en tidlig fase av demenssykdom. Rådet ser for seg to ulike dagtilbud, et for dem 
som er i en tidlig fase av demenssykdommen, og et for demente i senfase. For førstnevnte 
gruppe ønsker Eldrerådet tilbud i regi av Grønn omsorg/Inn på tunet eller lignende 
alternativer utenfor institusjon. Dette vil også være avlastende for de pårørende. For demente 
i senfase ser vi for oss en egen avdeling for tunge pasienter/beboere som belønnes ekstra- og 
der også pleiere trenger ekstra godt tilrettelagte arbeidsforhold. Kostnader til transport og 
fasiliteter foreslås inn arbeidet i helseplanen etter hvert som kommunens økonomi bedrer 
seg.

13. Kommunestyre ber administrasjon utrede følgende innsparing/inntjening frem til 
formannskapsmøte april 2012.

 Salg av sykehjemsplasser
 Hva vil inntjeningen være i forbindelse med nedgang i barnetallet i barnehagene 

fra høsten 2012?
 Hva blir effekten i forbindelse med etablering av vikarpool og reduksjon av 

vikarlønn
 Muligheten for å ta inn midler satt på dispensasjonsfond i drifta.
 Hva kan sparepotensiale være i forbindelse organisering av spesialundervisningen 

på skolene?
 Hvilke innsparinger potensiale ligger innen PU tjenesten?
 Disse punktene er ikke uttømmende. Administrasjon oppfordres i tillegg å se på 

hele organisasjon. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 13.03.2012 

Behandling:

Inger Heiskel fikk permisjon kl. 17.30.

Tilleggsforslag fra ordfører:
1. Etter at man etablerte omsorgstjenesten i kommunen har det vært en klar forutsetning at en 

skulle ha omsorgssentre både på Åsen og Skibotn. Dette ble sist bekreftet ved 
budsjettbehandlingen i kommunestyret ved behandlingen av budsjett 2012.

2. På grunn av den anstrengte økonomiske situasjonen som kommunen nå er kommet opp i, ser 
en seg nødt til over en kortere periode å samle hovedtyngden av brukere på ett senter.

3. Med den store lånegjelda kommunen har påført seg, vil ikke kommunestyret iverksette 
utvidelse av omsorgssentrene før både Åsen og Skibotn er fylt opp med brukere.

4. Det skal ikke gjøres ombygging på Skibotn omsorgssenter som forringer senterets funksjon.
5. Skibotn omsorgssenter skal ikke endre navn til Skibotn Huset, men beholde dagens navn.
6. Formannskapet velger Øistein Nilsen som representant i arbeidsgruppen som skal fremme 

forslag til fremtidig helse- og omsorgstjeneste i Storfjord.

Forslag fra Arvid Lilleng:
Fjordfolket viser til utredningen og forslaget til endring av budsjett 2012, jfr brev fra rådmannen 
i dag kl 14.



I senere tid ”dukker stadig nye opplysninger opp” om tidligere års regnskapsføring og 
behandling av årlige budsjetter. Rådmannen opplyser i dag at kommunen mangler 8,5 millioner 
kroner for å ferdigstille flerbrukshallen.
Vi er også i den situasjonen et en ikke kjenner regnskapstallene for 2011. Vi er også ROBEK.
Pga all den usikkerhet som nå foreligger utsettes all behandling av budsjett 2012 til etter at 
regnskapet for 2011 foreligger. Rådmannen legger frem detaljbudsjettet ved behandlingen her.
Det iverksettes ikke nye investeringer før budsjett 2012 er godkjent av fylkesmannen. Alle 
ledige stillinger forblir vakant og all innkjøp stanses.
Formannskapet krever lovlighetskontroll av regnskapene for 2008, 2009 og 2010.

Forslag fra Hanne Braathen til punkt 5:
Til arbeidsgruppa velges fra Formannskapet Hallgeir Naimak.

Det ble først votert over forslaget fra Arvid Lilleng.
Forslaget ble forkastet med 3 mot 1 stemme.

Det ble punktvis votering over forslaget fra ordføreren.
Punkt 1 ble vedtatt med 3 mot 1 stemme
Punkt 2 ble enstemmig vedtatt.
Punkt 3 ble vedtatt med 3 mot 1 stemme
Punkt 4 ble enstemmig vedtatt.
Punkt 5 ble enstemmig vedtatt
Punkt 6 ble satt opp mot forslaget fra Hanne Braathen.
Forslaget fra ordføreren ble vedtatt med 2 mot 2 stemmer.

Det ble deretter votert over innstillingen fra Styret for helse og sosial.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Formannskapets innstilling til Kommunestyret:

1. Etter at man etablerte omsorgstjenesten i kommunen har det vært en klar forutsetning at en 
skulle ha omsorgssentre både på Åsen og Skibotn. Dette ble sist bekreftet ved 
budsjettbehandlingen i kommunestyret ved behandlingen av budsjett 2012.

2. På grunn av den anstrengte økonomiske situasjonen som kommunen nå er kommet opp i, ser 
en seg nødt til over en kortere periode å samle hovedtyngden av brukere på ett senter. 

3. Alternativ 2 gjennomføres som en midlertidig løsning inntil behovet for 26 
sykehjemsplasser blir gjeldende. I dette alternativet ligger:
3.1. Ordinære sykehjemsplasser ved Skibotn omsorgssenter erstattes med opprettelse av 

andre fleksible helse- og omsorgstjenester ved Skibotn omsorgssenter
3.1.1. Tjenestetilbud fra forebyggende tjeneste (brukertjenesten og hjemmetjenesten)
3.1.2. Blodprøvesentral
3.1.3. Utrede muligheten for å ha legekontor på senteret én dag i uken
3.1.4. Innflytting av frivillighetssentralens lokaler fra Valmuen verksted
3.1.5. Møteplassen flyttes fra Skibotn samfunnshus
3.1.6. Seks sykehjemsplasser bemannes ved behov

3.2. Kommunen tilbyr 20 faste sykehjemsplasser i 2012 på Åsen omsorgssenter, og ved 
behov åpnes inntil 6 plasser i Skibotn. Totalt inntil 26 sykehjemsplasser som er 
behovsstyrt.

3.3. Alternativ 2 gir rom for fortsatt gode tiltak for eldre gjennom godt utbygde 
hjemmetjenester og dagsenter for hjemmeboende og sykehjemsbeboere.



4. Følgende varig driftsreduksjon og varige organisatoriske inngangsverdier er forventet 
gjennomført i 2012:
4.1. Reduksjon av antall avdelinger og lederstillinger i etaten
4.2. Åsen omsorgssenter og Skibotn omsorgssenter får én felles avdelingsleder
4.3. PU-tjenesten og Valmuen verksted får én felles avdelingsleder
4.4. Hjemmetjenesten og Brukertjenesten slås sammen og får én felles avdelingsleder, og 

endrer navn til «Forebyggende tjeneste»
4.5. Det gjennomføres nedbemanninger og kutt (brukertjenesten 0,5 årsverk, kreftsykepleier 

0,1 årsverk, PU-tjenesten 0,75 årsverk, kartleggingsteamet 0,4 årsverk) i avdelingene.
4.6. Tilbudet om avlastning i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter.
4.7. Samlokalisering av PU-tjenesten på Engstadjordet. Tjenestene i boligen på Elvevoll 

flyttes til Engstadjordet i tråd med kommunestyrets budsjettvedtak av 20.12.2011.
4.8. Opprettelse av to senger for utskrivningsklare pasienter ved Åsen omsorgssenter i 

forbindelse med samhandlingsreformen.
4.9. Avtalen med Lyngsalpan vekst videreføres, men utgiftene til avtalen kan SHS ikke 

finne dekning for, og oversender saken til FSK.
4.10. Lønn til tidligere omsorgssjef belastes ikke kapittel 1.3, men dekkes av

pensjonsfondet, kr 300 000.
5. Med den store lånegjelda kommunen har påført seg, vil ikke kommunestyret iverksette 

utvidelse av omsorgssentrene før både Åsen og Skibotn er fylt opp med brukere.
6. Det gjennomføres ombygging ut i fra de behov som er beskrevet. Ombygging kr 1 500 000

dekkes ved investeringstilskudd fra Husbanken (60% for investering sykehjem). 
Kommunens egenbetaling dekkes ved en regulering i investeringsbudsjettet kr 600 000 
(nødstrømsaggregat Åsen i 2012). 

7. Det etableres en arbeidsgruppe som arbeider fram forslag til vikarordning for alle tjenester i 
kommunen med mål om å redusere vikarutgifter, forsøke å unngå oppsigelser og med 
hensikt å møte bemanningsutfordringer i fremtiden. Rådmannen gis myndighet til å jobbe 
fram og iverksette ordningen.

8. Det skal ikke gjøres ombygging på Skibotn omsorgssenter som forringer senterets funksjon.
9. Skibotn omsorgssenter skal ikke endre navn til Skibotn Huset, men beholde dagens navn.
10. Det etableres en arbeidsgruppe på 5 representanter, politisk og administrativt sammensatt, 

som arbeider frem forslag til fremtidens helse- og omsorgstjenester i Storfjord kommune. 
Arbeidet legges frem for kommunestyret i september. Arbeidsgruppen består av to 
politikere, helse- og omsorgssjef, representant fra ansatte og en brukerrepresentant. 
Styret for helse og sosial velger en representant og Formannskapet velger en representant.
Som Styret for helse og sosials representant velges Rune Utby.
Fra Formannskapet velges Øistein Nilsen som representant.

11. Budsjettet for helse- og sosial viser, selv etter at alt II gjennomføres, merutgifter på til 
sammen ca kr 3.231.103.
Styret for helse og sosial kan ikke finne dekning for denne summen uten at tjenestene 
forringes betraktelig. Ut fra det oversender vi saken til økonomiplanutvalget/formannskapet 
som kan se på kommunens totale budsjett for å finne dekning for denne summen.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 13.03.2012 

Behandling:

Møtet ble lukket under informasjon vedr tilbud på PU-bolig på Elvevoll.

Forslag fra Inger Heiskel:



Avtalen med Lyngsalpan vekst videreføres, men utgiftene til avtalen kan SHS ikke finne 
dekning for, og oversender saken til FSK.

Til pkt 5:
Styret for helse og sosial velger en representant og Formannskapet velger en representant.
Som Styret for helse og sosials representant velges Rune Utby.

Nytt punkt 6:
Budsjettet for helse- og sosial viser, selv etter at alt II gjennomføres, merutgifter på til sammen 
ca kr 3.231.103.
Styret for helse og sosial kan ikke finne dekning for denne summen uten at tjenestene forringes 
betraktelig. Ut fra det oversender vi saken til økonomiplanutvalget/formannskapet som kan se på 
kommunens totale budsjett for å finne dekning for denne summen.

Det ble votert punktvis over rådmannens innstilling samt forslag fra Inger Heiskel.

Punkt 1 ble enstemmig vedtatt.

Punkt 2.1 – 2.8 ble enstemmig vedtatt.

Forslag fra Inger Heiskel punkt 2.9 ble satt opp mot rådmannens innstilling. Forslag fra Inger 
Heiskel ble vedtatt med 3 mot 1 stemme som ble avgitt for rådmannens innstilling. 

Punkt 2.10 enstemmig vedtatt.

Punkt 3 og 4 enstemmig vedtatt.

Punkt 5: rådmannens innstilling samt tilleggsforslag fra Inger Heiskel enstemmig vedtatt.

Forslag fra Inger Heiskel nytt punkt 6: enstemmig vedtatt.

Innstilling til Formannskapet fra Styret for helse og sosial:

1. Alternativ 2 gjennomføres som en midlertidig løsning inntil behovet for 26 
sykehjemsplasser blir gjeldende. I dette alternativet ligger:

1.1 Ordinære sykehjemsplasser ved Skibotn omsorgssenter erstattes med opprettelse av 
andre fleksible helse- og omsorgstjenester ved Skibotn omsorgssenter

- Tjenestetilbud fra forebyggende tjeneste (brukertjenesten og 
hjemmetjenesten)

- Blodprøvesentral
- Utrede muligheten for å ha legekontor på senteret én dag i uken
- Innflytting av frivillighetssentralens lokaler fra Valmuen verksted
- Møteplassen flyttes fra Skibotn samfunnshus
- Seks sykehjemsplasser bemannes ved behov

1.2 Kommunen tilbyr 20 faste sykehjemsplasser i 2012 på Åsen omsorgssenter, og ved 
behov åpnes inntil 6 plasser i Skibotn. Totalt inntil 26 sykehjemsplasser som er 
behovsstyrt.

1.3 Alternativ 2 gir rom for fortsatt gode tiltak for eldre gjennom godt utbygde 
hjemmetjenester og dagsenter for hjemmeboende og sykehjemsbeboere.

2. Følgende varig driftsreduksjon og varige organisatoriske inngangsverdier er forventet 
gjennomført i 2012:

2.1 Reduksjon av antall avdelinger og lederstillinger i etaten



2.2 Åsen omsorgssenter og Skibotn omsorgssenter får én felles avdelingsleder
2.3 PU-tjenesten og Valmuen verksted får én felles avdelingsleder
2.4 Hjemmetjenesten og Brukertjenesten slås sammen og får én felles avdelingsleder, og 

endrer navn til «Forebyggende tjeneste»
2.5 Det gjennomføres nedbemanninger og kutt (brukertjenesten 0,5 årsverk, 

kreftsykepleier 0,1 årsverk, PU-tjenesten 0,75 årsverk, kartleggingsteamet 0,4 
årsverk) i avdelingene.

2.6 Tilbudet om avlastning i Skibotn flyttes inn på Skibotn omsorgssenter.
2.7 Samlokalisering av PU-tjenesten på Engstadjordet. Tjenestene i boligen på Elvevoll 

flyttes til Engstadjordet i tråd med kommunestyrets budsjettvedtak av 20.12.2011.
2.8 Opprettelse av to senger for utskrivningsklare pasienter ved Åsen omsorgssenter i 

forbindelse med samhandlingsreformen.
2.9 Avtalen med Lyngsalpan vekst videreføres, men utgiftene til avtalen kan SHS ikke 

finne dekning for, og oversender saken til FSK.
2.10 Lønn til tidligere omsorgssjef belastes ikke kapittel 1.3, men dekkes av 

pensjonsfondet, kr 300 000.
3. Det gjennomføres ombygging ut i fra de behov som er beskrevet. Ombygging kr 1 500 000

dekkes ved investeringstilskudd fra Husbanken (60% for investering sykehjem). 
Kommunens egenbetaling dekkes ved en regulering i investeringsbudsjettet kr 600 000 
(nødstrømsaggregat Åsen i 2012). 

4. Det etableres en arbeidsgruppe som arbeider fram forslag til vikarordning for alle tjenester i 
kommunen med mål om å redusere vikarutgifter, forsøke å unngå oppsigelser og med 
hensikt å møte bemanningsutfordringer i fremtiden. Rådmannen gis myndighet til å jobbe 
fram og iverksette ordningen.

5. Det etableres en arbeidsgruppe på 5 representanter, politisk og administrativt sammensatt, 
som arbeider frem forslag til fremtidens helse- og omsorgstjenester i Storfjord kommune.

Arbeidet legges frem for kommunestyret i september. Arbeidsgruppen består av to 
politikere, helse- og omsorgssjef, representant fra ansatte og en brukerrepresentant. 
Styret for helse og sosial velger en representant og Formannskapet velger en representant.
Som Styret for helse og sosials representant velges Rune Utby.

6. Budsjettet for helse- og sosial viser, selv etter at alt II gjennomføres, merutgifter på til 
sammen ca kr 3.231.103.
Styret for helse og sosial kan ikke finne dekning for denne summen uten at tjenestene 
forringes betraktelig. Ut fra det oversender vi saken til økonomiplanutvalget/formannskapet 
som kan se på kommunens totale budsjett for å finne dekning for denne summen.

PS 26/12 Økonomisk drift/utvikling av Breeze Troms AS

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune beholder sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Møtet ble lukket.



Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Storfjord kommune ønsker å selge sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS til en 
akseptabel pris.

Formannskapet sin innstilling ble satt opp mot forslaget fra Hanne Braathen.
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 13 mot 3 stemmer.

Vedtak:

Storfjord kommune beholder sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Møtet ble lukket.

Forslag fra Hanne Braathen:
Storfjord kommune ønsker å selge sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS til en 
akseptabel pris.

Det ble besluttet at vedtaket i saken ikke er unntatt offentlighet.

Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Hanne Braathen.
Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

Storfjord kommune beholder sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS

PS 27/12 Sluttbehandling av reguleringsplan; Skibotn sentrum

Rådmannens innstilling

Reguleringsplan Skibotn sentrum utlagt til offentlig ettersyn i perioden 19.12.2011 – 31.01.2012 
godkjennes jfr. plan og bygningsloven § 12-12.

Følgende endringer gjøres i reguleringsplan jfr. merknadsbehandling av innkomne innspill:  
 Eksisterende avkjørsel til Per R. Overelv (Skibotn pensjonat) opprettholdes. 
 Eiendomsgrenser og gnr./bnr. legges inn i endelig reguleringskart. 
 Småbåthavn tas ut fra planbeskrivelsen.
 Benevnelsen B1 endres i reguleringskart og bestemmelser.
 Oversiktskart på side 10 i planbeskrivelsen endres til riktig kart. 
 Det legges inn hensynssoner på arealer med marin strandavsetning, med tilhørende 

bestemmelser.
 Vedsjå på grunneiendom 45/121 tegnes inn ”linje”: bygg som forutsettes fjernet.



Storfjord kommune utarbeider oversiktskart som viser tilgrensende planer og eventuelle 
planer/områder som vil bli erstattet.

Følgende innspill på endringer til reguleringsplan Skibotn sentrum tas ikke til følge jfr. 
merknadsbehandling:

 Formålsgrenser gang- og sykkelveg og formål annen veggrunn – grøntareal 
opprettholdes jfr. utlagt høringsforslag.

 Småbåthavn tas ikke med i reguleringsplanen.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 21.03.2012 

Behandling:

Rådmannen la fram tilleggsinnstilling:
Justeringer som gjøres i høringsforslaget i tillegg til vedtak fra plan- og driftsstyre 
Legges inn i sluttvedtaket

Sted/formål Justerting 
Formåle annen veggrunn Formål annen veggrunn – grøntareal endres 

til annen veggrunn – tekniske anlegg.
Gang- og sykkelveg merket GS 4 vise vers 
Skibotnhallen 

Formålsgrense annen veggrunn endres fra 1,5 
m til 3 m 

Ved hyttefelt Skibotn kai Formålsgrense annen veggrunn justeres til 
minimumsgrense 3 m fra E6.  

Områdene Skibotn hotell og Skibotn kai 
(industriområde)

Formålsgrense annen veggrunn endres jfr. 
eiendomsgrenser til Statens vegvesen 

To boligtomter nord for områdene merket 
M1 og P1

Formålsgrense annen veggrunn justeres til 
minimumsgrense 3 m fra E6.  

Busslomme/gang- og sykkelveg 
campingplass

Formålsgrense annen veggrunn endres fra 1,5 
m til 3 m.

Rådmannens tilleggsinnstilling ble enstemmig vedtatt.

Plan- og driftstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Reguleringsplan Skibotn sentrum utlagt til offentlig ettersyn i perioden 19.12.2011 – 31.01.2012 
godkjennes jfr. plan og bygningsloven § 12-12.

Følgende endringer gjøres i reguleringsplan jfr. merknadsbehandling av innkomne innspill:  
 Eiendomsgrenser og gnr./bnr. legges inn i endelig reguleringskart. 
 Småbåthavn tas ut fra planbeskrivelsen.
 Benevnelsen B1 endres i reguleringskart og bestemmelser.
 Oversiktskart på side 10 i planbeskrivelsen endres til riktig kart. 



 Det legges inn hensynssoner på arealer med marin strandavsetning, med tilhørende 
bestemmelser.

 Vedsjå på grunneiendom 45/121 tegnes inn ”linje”: bygg som forutsettes fjernet.

 Pkt 1.3 bokstav b, strekpunkt 3, vedrørende område B7, strykes.

Storfjord kommune utarbeider oversiktskart som viser tilgrensende planer og eventuelle 
planer/områder som vil bli erstattet.

Følgende innspill på endringer til reguleringsplan Skibotn sentrum tas ikke til følge jfr. 
merknadsbehandling:

 Eksisterende avkjørsel til Per R. Overelv (Skibotn pensjonat).
 Formålsgrenser gang- og sykkelveg og formål annen veggrunn – grøntareal 

opprettholdes jfr. utlagt høringsforslag.
 Småbåthavn tas med i reguleringsplanen

Sted/formål Justerting 
Formåle annen veggrunn Formål annen veggrunn – grøntareal endres 

til annen veggrunn – tekniske anlegg.
Gang- og sykkelveg merket GS 4 vise vers 
Skibotnhallen 

Formålsgrense annen veggrunn endres fra 1,5 
m til 3 m 

Ved hyttefelt Skibotn kai Formålsgrense annen veggrunn justeres til 
minimumsgrense 3 m fra E6.  

Områdene Skibotn hotell og Skibotn kai 
(industriområde)

Formålsgrense annen veggrunn endres jfr. 
eiendomsgrenser til Statens vegvesen 

To boligtomter nord for områdene merket 
M1 og P1

Formålsgrense annen veggrunn justeres til 
minimumsgrense 3 m fra E6.  

Busslomme/gang- og sykkelveg 
campingplass

Formålsgrense annen veggrunn endres fra 1,5 
m til 3 m.


